
PROTOKÓŁ Nr11/15

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy Mielnik

w dniu 23 lipca 2015r.

Lista obecności członków Komisji w załączeniu do protokołu.

W posiedzeniu Komisji udział wzięli:
1. Pan Eugeniusz Wichowski - Wójt Gminy
2. Pani Łarysa Kierkowicz - Skarbnik Gminy
3. Pan Piotr Wysocki - Sekretarz Gminy

Obradom Komisji  przewodniczył  Pan Krzysztof  Nikitorowicz  – Przewodniczący
Rady Gminy Mielnik.

Porządek posiedzenia:

1. Rozpatrzenie projektów uchwał będących przedmiotem obrad VIII sesji Rady Gminy
Mielnik:
1) w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2015,
2) w  sprawie  określenia  zasad,  trybu  przyznawania  i  pozbawiania  stypendiów

sportowych  oraz  określenia  warunków  przyznawania  nagród  i  wyróżnień  za
osiągnięcia sportowe,

3) w  sprawie  zmiany  statutu  Gminnego  Ośrodka  Kultury,  Sportu  i  Rekreacji  w
Mielniku.

2. Sprawy różne.

Do punktu 1(1).

Pani Skarbnik Gminy omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok
2015. Poinformowała, że w budżecie w stosunku do przedstawionego projektu zaszły pewne
zmiany. Zwiększeniu ulegają dochody gminy na pomoc społeczną i organizację referendum
oraz  wydatki  na  świetlice  i  place  przy  świetlicach  w  Sutnie,  Niemirowie  i  Tokarach.
Dokładamy również 8 tys. zł do zakupu urządzeń na place zabaw w Osłowie i Wajkowie,
zwiększamy środki na pomost pływający, rezerwujemy środki na ubezpieczenie solarów.

Pan Wójt poinformował, że do sesji budżet gminy może jeszcze ulec zmianie. Ponad tydzień
temu Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego nałożył na nas karę w kwocie 300 tys.zł. w
związku z budową kanalizacji. Pan Wójt był w tej sprawie u Wojewody Podlaskiego, który
może tę karę umorzyć. W trakcie wyjazdu na otwarcie wystawy o bieżeństwie w Sejmie RP
Pan Wójt zwracał się do posłów z naszego regionu o poparcie w tej sprawie. Do końca lipca
br. sprawa ta zostanie rozwiązana. Jeśli Wojewoda nie umorzy nam kary, będziemy musieli ją
zapłacić.
Pan Wójt poinformował, że w związku ze zmianą przepisów prawnych firmy które położyły
światłowody  nie  muszą  płacić  podatków  i  wystąpiły  o  zmianę  deklaracji  podatkowej.
Będziemy musieli zwrócić z tego tytułu kwotę 208 tys.zł.
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Pani Skarbnik Gminy
Poinformowała,  że  we  wrześniu  będziemy  porządkowali  budżet,  będą  duże  zmiany.
Zapoznała  radnych  z  bieżącymi  sprawami  dotyczącymi  budżetu.  Jeśli  we  wrześniu  nie
zrobimy porządku w budżecie, to będziemy mieli problem z uchwaleniem budżetu na rok
przyszły (przekroczymy wskaźniki).

Pan Lucjan Kożuchowski zwrócił  uwagę na przerost  zatrudnienia w GOKSiR i  Zespole
Szkół.

Pan  Przewodniczący  Rady postulował,  aby  dokonać  zestawienia  kosztów  imprez  w
GOKSiR i  zbadać,  dlaczego w roku ubiegłym było dużo drożej  niż teraz.  Podał przykład
instytucji  kultury  w  Białowieży,  gdzie  pracują  3  osoby  a  Białowieża  jest  dużo  bardziej
znanym i rozpoznawalnym miejscem niż Mielnik.

Pan Wójt poinformował, że w związku z planowaną modernizacją linii energetycznej (kable
ziemne) spadnie na nas obowiązek zadbania o oświetlenie uliczne.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy obecności  14 radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  gminy  na  rok  2014.  wraz  ze  zmianami
wniesionymi na posiedzeniu Komisji.

(w zał. na str............prot.)

Do punktu 1(2).

Pan  Sekretarz  Gminy przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  określenia  zasad,  trybu
przyznawania i pozbawiania stypendiów sportowych oraz określenia warunków przyznawania
nagród i wyróżnień za osiągnięcia sportowe.
Taka uchwała podjęta była w 2014r., obecnie doszliśmy do wniosku, że trzeba ją zmienić,
ponieważ zawarte w niej zapisy są zbyt rozrzutne.
W proponowanej nowej uchwale wnioski o stypendium będą składane raz do roku (w obecnej
jest  co kwartał),  kwota stypendium będzie wynosić 100-300 zł.  (obecnie jest  100-400zł.),
stypendium będzie płacone maksymalnie przez 10 miesięcy (obecnie jest płacone przez cały
rok). Stypendium będzie wypłacane na podstawie zawartych umów, w drodze zarządzenia
Wójta  (obecnie  jest  to  decyzja  Wójta).  Nie  będą  również  powielane  nagrody za  te  same
osiągnięcia – do tej pory za to samo nagradzała szkoła i gmina.

Komisje Rady 13 głosami za, przy jednym głosie przeciw, pozytywnie zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie określenia zasad, trybu przyznawania i pozbawiania stypendiów
sportowych  oraz  określenia  warunków  przyznawania  nagród  i  wyróżnień  za  osiągnięcia
sportowe.

(w zał. na str............prot.)

Do punktu 1(3).

Pan Sekretarz Gminy przedstawił  projekt  uchwały w sprawie zmiany statutu Gminnego
Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji w Mielniku.
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Komisje  Rady jednogłośnie,  przy obecności  14 radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie zmiany statutu Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji w
Mielniku.

(w zał. na str............prot.)

Do punktu 3.

Pan Lucjan Kożuchowski zaproponował,  aby zorganizować zebrania wiejskie i  wyjaśnić
ludziom sprawy dotyczące montażu paneli fotowoltaicznych. Przedstawił korzyści płynące z
montażu takich paneli. Stwierdził, że ludzie nie mają wiedzy na ten temat i dlatego trzeba tę
wiedzę rozpowszechnić.

Pan  Wójt  odpowiedział,  że  na  najbliższej  sesji  Rady  Gminy  zostanie  przedstawiona
informacja na temat paneli fotowoltaicznych.

Pan Kazimierz  Tobota zaproponował,  aby do celów podatkowych  u  osób  nie  będących
rolnikami przeprowadzić pomiary budynków.

Pan  Przewodniczący  Rady poinformował  zebranych  o  pracach  archeologicznych
prowadzonych w parku. Na głębokości 1,5 m. odkryto zarys kilku budynków, w sierpniu br.
rozpoczną się tam prace wykopaliskowe.

Pan Kazimierz Tobota zapytał w jaki sposób będą dowożone dzieci do szkoły.

Pan Wójt odpowiedział, że dowóz dzieci będzie się odbywał własnym transportem.

Pani Olga Pogrebnik zapytała co będzie z drogą w Radziwiłłówce i kiedy rozpoczną się tam
prace?

Pan Wójt Gminy
Do końca przyszłego tygodnia wyjaśnią się sprawy związane z kanalizacją i wówczas będzie
wiadomo jakimi środkami dysponujemy i co możemy zrobić.

Pan Sekretarz Gminy zaapelował do radnych aby uczulili sołtysów i rady sołeckie w swoich
wsiach żeby przy realizacji zakupów z funduszu sołeckiego dokonywali opisu faktur i dopiero
taką  fakturę  dostarczali  do  Urzędu  Gminy.  Podał  przykład  sołectwa  Radziwiłłówki,  skąd
trafiła do UG nieopisana faktura.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała:

Elżbieta Szymańska 

Przewodniczący Rady Gminy

                                                                                                     Krzysztof Nikitorowicz
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